
教育學士 (幼兒教育) 學位課程

Bachelor of Education (Early Childhood Education) Programme

課程主任 Programme Coordinator: 梁潔滢教授 Prof. Leung Kit Ying Suzannie

課程辦事處 Programme Office: 何添樓 G1 室 Room G1, Ho Tim Building

課程網址 Programme Website: <https://www.fed.cuhk.edu.hk/bece>

查詢 Enquiries: 3943 6204 / 3943 6958

本課程為五年全日制課程，致力為香港培育優質的幼兒教育工作者。課程採用跨學科學習模式，裝備學生成為具創意思維、社會道德價值深厚的幼兒教育工作者。

課程設計上具備五大特色，包括：促進家校及社區三方合作、促進幼兒全人發展、裝備學生支援幼兒不同學習差異、培育學生研究技能及結合理論與實踐。主修科目涵蓋不同範疇，包括幼兒認知、語言、體能社群及情感發展、幼稚園教學、課程設計與評估、幼兒數理與科技體驗、創意美藝學習、健康營養與安全及支援特殊教育需要等。

畢業生可於本港幼稚園從事幼兒教學；亦可於幼兒教育相關行業從事行政管理、出版社編輯，或選擇深造相關學術領域，從事教育研究工作。

修讀辦法、科目總表及科目概要，請參考《香港中文大學本科生手冊》(<http://www.cuhk.edu.hk/aqs>) 或課程網頁。

The programme is a five-year full-time undergraduate programme for students who aspire to pursue a career in Early Childhood Education field. Through a multi-disciplinary approach, it aims to nurture students to be professional, creative and ethical early childhood educators in future.

Major required courses cover a series of thematic areas, including the social and emotional development of children, physical development and health, nutrition and safety, language and literacy development, numeracy and technology, and supporting pre-school children with special educational needs.

After completing the Programme, graduates are eligible to apply for teaching positions in kindergartens in Hong Kong, or administrative positions in centres or agencies serving young children and families. Graduates may also consider pursuing postgraduate studies in education for further research opportunities.

Please refer to the CUHK Undergraduate Student Handbook (<http://www.cuhk.edu.hk/aqs>) or

programme website for the study scheme, course list and course descriptions.